
Саша Магазиновић 

Питање постављено Савјету министара БиХ – „Који простори за рад институција су 

купљени у посљедњих пет година (у мандатном периоду од 2006. до данас)? Која је 

квадратура тих простора? За које институције су на овај начин обезбијеђени услови за 

рад и која је била цијена тих простора појединачно?” 

 


